

1819 Index to the Journals.

ADDRESSES to the Governor in Chief.

port of an Address, 62—It is agreed to, 64. To be signed by the Speaker of this House and sent to the Assembly that it may be concurred in and signed on their behalf, 68. Returned, agreed to and signed by their Speaker, 83.

Of thanks for his Message relative to Insane persons and Foundlings, 54.

Of thanks for his Message relative to the Eastern Townships and the general state of the District of Gaspé, 54.

Of thanks for his Message relative to the Militia Act, 55.

On the subject matter of the Message received from His Grace, on the 8th of February, 1819, communicating the instructions received from the Prince Regent, as to the manner in which His Royal Highness's commands respecting the proceedings of the Assembly against Mr. Justice Foucher are to be carried into effect, 56, 57. Governor's answer, 63.

Of thanks for his Message with the Civil List, 66.

Of thanks for His Message with a representation of the Commissioners for superintending the House of Correction at Montreal, 66.

Of thanks for His Message respecting the Judicature of the Province, 70.

Praying he will be pleased to direct that copies of such documents as may be in any Public Office respecting the situation of the Inhabitants of the District of Gaspé, be laid before the House. Members appointed to present the same, 73. Governor's answer, 75.

Of thanks for His Message relating to the waste lands of the Crown, ordered by the Royal Instructions to be granted to the reduced officers and men who served during the late war with the neighbouring States, 114.

Laying before His Grace the Governor in Chief copies of the joint Addresses of both Houses to His Royal Highness the Prince Regent, and to the late Governor in Chief, on the subject of duties to be laid by the Imperial Parliament on Lumber from the North-American Colonies, and praying him to recommend the subject matter thereof to His Majesty's Government. Members appointed to present the same, 128. Governor's answer reported, 129.

To represent to His Grace the scarcity of silver coin, and praying him to take such steps as he shall think proper to procure a supply of silver coins of Great-Britain. Members appointed to present the same, 128. Governor's answer reported, 129.

AGRICULTURAL Society, Reports of the, laid before the House. Of the District of Three Rivers, 24. Of the District of Montreal, 24. Of the District of Quebec, 26.

BALLOTING, See Committee Special appointed and chosen by Balloting.

BANK, Bill for the establishment of one in the City of Quebec, received from the Assembly, 143. See Bills.

BILL.

"An Act for the improvement of the Navigation of the River Saint Lawrence," read a first time, *pro forma*, at the opening of the Session, 12.

Index des Journaux, 1819.

ADRESSES au Gouverneur en Chef.

est approuvée, 64. Ordre que l'Orateur la signe et qu'elle soit envoyée à l'Assemblée pour qu'elle y concoure et la fasse signer en son nom, 68. Elle est renvoyée, approuvée et signée par son Orateur, 83.

De remerciemens sur Son Message, relativement aux personnes dérangées dans leur esprit et aux enfans trouvés, 54.

De remerciemens sur son Message, au sujet des Townships de l'Est et de l'état général du District de Gaspé, 54.

De remerciemens sur Son Message relativement à l'Acte des Milices, 55.

Au sujet du Message reçu de Sa Grace le Se. de Février 1819. donnant communication à cette Chambre des instructions qu'elle a reçues du Prince Régent sur la manière dont les ordres de Son Altesse Royale relativement aux procédés de l'Assemblée contre Mr. le Juge Foucher doivent être exécutés, 56, 57. Réponse du Gouverneur. 63.

De remerciemens sur Son Message avec la Liste Civile, 66.

De remerciemens sur Son Message avec la représentation des Commissaires qui surveillent la Maison de Correction à Montréal, 66.

De remerciemens sur Son Message relativement à la judicature de la Province, 70.

Prier Sa Grace de vouloir bien ordonner que des copies des documens qui sont dans les offices publics et qui ont rapport à la situation des habitans du District du Gaspé, soient mises devant la Chambre. Membres nommés pour la présenter, 73. Réponse du Gouverneur, 75.

De remerciemens de Son Message au sujet des Terres incultes de la Couronne qui doivent être données, d'après les instructions Royales, aux Officiers et Hommes réformés qui ont servi pendant la dernière Guerre avec les Etats voisins, 114.

Pour mettre devant Sa Grace le Gouverneur en Chef copies des Adresses des deux Chambres à Son A. R. le P. R. et au dernier Gouverneur en Chef au sujet des droits qui peuvent être mis par le Parlement Impérial sur les bois importés des Canadas en Angleterre, et pour prier Sa Grace d'en vouloir bien recommander le sujet au Gouvernement de Sa Majesté. Membres nommés pour la présenter, 128. Rapport de la réponse de Sa Grace, 129.

Pour représenter à Sa Grace la rareté des Espèces d'Argent, et la prier de vouloir prendre telles mesures qu'elles jugera convenables pour faire venir une quantité suffisantes d'Espèces d'Argent d'Angleterre. Membres nommés pour la présenter, 128. Rapport de la réponse de Sa Grace, 129.

AGRICULTURE, Société d'. Rapports de la, mis devant la Chambre. Du District des Trois-Rivières, 24. Du District de Montréal, 24. Du District de Québec, 26.

BALLOTES. Voyez Comité Spécial, appointé et choisi par Ballotes.

BANQUE. Bill pour l'incorporation de celle de Québec reçu de l'Assemblée, 143. Voyez Bills.